

«Anatoly Stepochkin – 60» JT | ЮК «Анатолий Стёпочкин – 60»

Editorial board of international web project [SuperProblem](http://superproblem.ru) announces a formal composing tourney to celebrate the 60th Anniversary of the permanent selfmates director of *SuperProblem* informal tourneys, IGM for composing and International Judge **Anatoly Stepochkin**.



17.08.1962

Sections:

#3 Threemovers

#n Moremovers

h# Helpmates (may be divided into 2 or 3 subsections)

s# Selfmates

hs#2-4 Helpselfmates in 2-4 moves (without fairy pieces/conditions)

Themes are free for all the sections.

The tourney judge is Anatoly Stepochkin.

Prizes, honorable mentions and commendations will be awarded.

Send entries (no limits) to the tourney judge via e-mail anatoly.alfa@gmail.com before **August 17th, 2022**.Awards will be published on the website <http://superproblem.ru> before the end of 2022.

Редколлегия международного интернет-проекта [SuperProblem](http://superproblem.ru) объявляет формальный конкурс составления шахматных задач, чтобы отметить 60-летие нашего бессменного директора раздела обратных матов годовых конкурсов, международного гроссмейстера по составлению и международного арбитра **Анатолия Стёпочкина**.

Разделы:

#3 трехходовки

#n многоходовки

h# коопматы (может быть разделен на 2 или 3 подраздела)

s# обратные маты

hs#2-4 кооперативнообратные маты в 2-4 хода (без сказочных фигур и условий)

Темы во всех разделах свободные.

Судья конкурса – юбиляр.

Установлены призы, почётные и похвальные отзывы.

Посылайте задачи (без ограничений) судье конкурса на e-mail anatoly.alfa@gmail.com до **17 августа 2022 г.**Итоги будут опубликованы на сайте <http://superproblem.ru> до конца 2022 года.